
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2019

Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tid: 2019-03-28 kl 19:00
Närvarande: se separat närvarolista
Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet.

§1. Mötet öppnades av Anders Werner.
§2. Kallelse till mötet och dagordningen godkändes. 
§3. Anders Werner valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet.
§4. Till justeringspersoner valdes Lille-Mor Jansson och Tommy Söderman. 

§5. Verksamhetsberättelse för 2018 lästes upp och godkändes. 

§6. Årsredovisningen lästes upp och medlemsfråga ställdes vad ingående fordringar på 87.205 kr
innehöll. Styrelsen lovade undersöka och återkomma med svar i protokollet. Ing fordringar 
på 87.205 kr 2018-01-01 gällde dels summan som föreningen beräknade få i bidrag 2018 
från kommunen för utgifter 2017 på 86.067 kr (se kolumnen kommunalt bidrag 
räkenskaper 2017) dels obetalda medlemsavgifter 2017.  Årsredovisningen och revisorns 
rapport diskuterades och godkändes.  

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2018 beviljades.
 
§8 a. Styrelse hade ingen framställning.

§8 b. Motion om att be idrottsföreningen plocka skräp mot ersättning  diskuterades och bifölls.

§9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2019 godkändes. 
Årsavgiften för 2020 fastställdes till 500 kr.

§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2019 ska vara oförändrat 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter, 400 kr till revisorssuppleant och 
valberedningen. Årsstämman biföll också arvode till revisor på 500 kr för 2018 samt för 
2019.

§11. Val av två styrelsemedlemmar på två år: omval Theodora Fredriksson och nyval Linda 
Strautina.  (Anders Werner och Jonatan Svedmyr kvarstår ytterligare ett år). 
Val av suppleanter på ett år: omval Olle Stolpe, nyval Johan Landström.

§12. Ingen ny ordförande valdes.

§13. Till revisor valdes Kristina Björklund. Till revisorssuppleant valdes Roine Brink, båda omval.



§14. Örjan Ljungwall och Tage Fredriksson valdes om att ingå i valberedningen.
 
§15. Övriga frågor

* Gripensvärdsvägen är i ett bedrövligt skick efter Uppsala vattens byte av rörledningar. Uppsala 
vatten planerar att återställa vägen och asfaltera till sommaren 2019 och vägföreningen 
har ansökt hos Uppsala kommun om asfaltering av den västliga delen på samma gång. 
Styrelsen uppmanas att hos Uppsala vatten begära att grusyta snyggas till omedelbart, och 
inte vänta till sommarens asfaltering. 

* Vägföreningen informerade om två utredningar som gjorts av tjänstmän på Uppsala kommun 
och där föreningen bjudits in till dialogmöten.
- Utredning 1 - ska kommunen överta vägar inom detaljplanelagt område? Betyder i korta 
drag att vägföreningens årsstämma måste fatta beslut om att ansöka om övertagande. 
Detta i sin tur betyder att stämman godkänner att kommunen gör en förstudie om vilka 
detaljplaner som måste ändras inför ett övertagande, kartlägga vilka vägar som måste lösas
in, vilka vägar som håller kommunal standard och beräkna kostnaden för ett övertagande. 
Kommunen betalar 90% av kostnaden för förstudien, vägföreningen 10%. Kostnaden för en
förstudie beräknas ligga i spannet 1-5 miljoner kronor. När förstudien är gjord krävs 
ytterligare ett beslut av årsstämma för att godkänna ett övertagande. Allt detta kan ta 
många år då tre andra föreningar ligger före i kön om övertagande.
- Utredning 2 - nya bidragsregler för vägsamfälligheter. Tänkt att gälla från 2020. Ersättning
baseras på uppmätta vägsträckor och utgör ett tak för ersättning. Preliminärt gäller för 
Järlåsa 4.555 meter väg vilket skulle ge maximalt bidrag om 199.157 kr per år.  Kostnader 
för att sköta grönområden och administrativa kostnader ersättes ej. 

Vägföreningens styrelsen har protesterat mot delar av utredningarna som ju innebär klara 
försämringar och rimmar illa med målet att Uppsala ska bli Sveriges bästa 
landsbygdskommun. Styrelsen kommer att lägga ut information på hemsidan om vilka 
politiska nämnder som ska fatta beslut om utredningarna och när frågan kommer upp i 
kommunfullmäktige.

  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Lille-Mor Jansson Tommy Söderman


